
این قلب و خیال است که باید راه بیفتند
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متن پرسش

سلام: استاد چرا شما بیشتر روی قلب و خیال تکیه می کنید و کمتر روی عقل تکیه می کنید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در سلوک به سوی حضرت حق پس از آنکه عقل قانع شد که باید راه افتاد،

این قلب و خیال است که باید راه بیفتند تا انسان از مفاهیم به سوی حقایق سیر کند. موفق باشید


